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Porządek  posiedzenia Komisji Rolnictwa... Nr 15/05 w dniu  21 
grudnia  2005 r – godz. 12 30 

 
 

1. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 23 
grudnia 2005 r. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Ustalenie planu pracy Komisji na rok 2006. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Krzysztof 

Matyjasik -   Przewodniczący Komisji , przywitał 
przybyłych i stwierdził prawomocność obrad  
oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
uczestniczy 7 spośród 8 osobowego składu Komisji , co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych 
decyzji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad i poddał 
pod głosowanie . 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
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Ad.1. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady.  
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik  przedstawił 

następujące proj. uchwał: 
 

 
 - proj. uchwały uchwalenia Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie 
gminy Ustka  

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozyty wnie w/w proj. uchwały. 
 

 
 

 - proj. uchwały w spr.  zmiany Uchwały Nr XXIII/251/2005 
Rady Gminy Ustka z dnia 21 stycznia 2005 r w spr. 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2005  
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
 - proj. uchwały w spr. nadania nazw ulic w obrębie 
Przewłoka 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
 - proj. uchwały w spr. nadania nazwy ulic y w obrębie 
Wodnica  
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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 - proj. uchwały w spr. wprowadzenia opłaty 
administracyjnej  
 

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
- proj. uchwały w spr. szczególnych zasad i trybu 
przyznawania stypendiów osobom zajmującym się 
twórczością artystyczną , upowszechnianiem kultury lub 
opieką nad zabytkami oraz określenia wysokości 
stypendiów.  

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
- proj . uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2005 r.  
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Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- przedstawiła zmiany w/w proj. uchwały zgodnie  z uzasadnieniem. 
Ponadto poinformowała, iŜ w tym roku nie będzie realizacji odcinka 

drogi Lędowo – Modła ze względu na warunki atmosferyczne. Aneks 
do porozumienia zostanie wprowadzony w miesiącu marcu 2006 
roku .W związku z powyŜszym o kwotę 14 tyś zł zostanie 

zmniejszony budŜet po stronie wydatków . 
 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik  poddał pod 

głosowanie w/w proj. uchwały. 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
- proj. uchwały w spr. wyraŜenia zgody na podpisanie 
aneksu porozumienia w zakresie wspólnej inwestycji na 
modernizacj ę – przebudowę nawierzchni na drodze 
powiatowej Nr 1103 G Lędowo – Modła zawartego w dniu 
10 października 2005 r ze Starostwem Powiatowym w 
Słupsku 
 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik 
- w związku z informacją ze Starostwa Powiatowego nie jest 
moŜliwe wykonanie aneksu porozumienia ze Starostwem 
Powiatowym , które zostanie przełoŜone na miesiąc marzec 2006 r. 

PrzedłoŜony proj. uchwały nie wejdzie pod obrady Rady. 
 
Komisja przyjęła powyŜsze do  wiadomości. 
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- proj. uchwały w spr. uchwalenia budŜetu gminy na 2006 
rok.  

 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 

 
  Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy  
  - omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem  
 
 

Członek Komisji Edward Sasko 
- wnioskuję o zwiększenie  planowanych  wydatków na Kościoły   w 
dziale Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – ochrona i 
konserwacja zabytków z kwoty 20 tyś zł na kwotę 60 tyś zł.  
 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik  poddał pod 

głosowanie wniosek radnego Edwarda Sasko. 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
podjęła  w/w wniosek. 
 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- wniosek dot. zmian w  budŜecie przedłoŜonym przez organ 
wykonawczy musi zawierać wskazanie, w którym dziale, rozdziale i 
paragrafie zmniejsza się wydatki, w którym dziale, rozdziale i 
paragrafie zwiększa się wydatki z podaniem uzasadnienia tych 

zmian. Zmiany te nie mogą spowodować wzrostu deficytu 

budŜetowego.. 
 

W związku z brakiem zapytań do proj. budŜetu na 2006 r 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie  
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- proj. uchwały w spr. uchwalenia budŜetu gminy na 2006 
rok.  
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały. 
 
 

 
 - proj. uchwały w spr. zasad wynagradzania nauczycieli, 
ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 
pracy oraz niektórych innych składników wynagradzania, 
ustalenia regulaminu wysokości szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatków socjalnych tj. 
mieszkaniowego i wiejskiego, a  takŜe ustalenia 
regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Ustka 
dyrektorom, wicedyrektorom i nauczycielom szkół dla 
których Gmina Ustka jest organem prowadzącym 

 
 
  W/w proj. uchwały omówił Jan Leśny Dyrektor ZOEAS. 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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Przewodniczący Komisji ogłosił 10 min przerwę obradach Komisji tj. od 
godz. 13 40 do godz. 13 50 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek 
obrad. 
 
 
 
 - proj. uchwały w spr.  zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

 
 

W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 

Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- poinformował, iŜ odbyło się spotkanie z Prezesem ZUW Słupsk i  
Przewodniczącymi Komisji Rady , z którego jest spisany protokół . 
Ustalono, Ŝe koszty wód opadowych muszą wkalkulowane  w cenę 

ścieków. By nie obciąŜać  kosztami  wód opadowych mieszkańców 
dopłata za 1 m

3 
ścieków w wysokości  0,29 zł netto zostanie pokryta 

z budŜetu gminy. Mieszkańcy płaciliby 3 zł netto za 1 m
3 
ścieków.  

Stawka za wodę zaproponowana przez Komisję Rozwoju   - Taryfa 
II dla pozostałych odbiorców  1,40 zł za 1 m

3  wody netto jest poniŜej 
kosztów . 

 
 

Przewodniczący  Komisji Krzysztof Matyjasik  
- wnioskuję o zaakceptowanie zaproponowanych  stawek tj.   
Taryfa I dla odbiorców prowadzących działalność produkcyjną i 
ośrodków wczasowych – zgodnie z proj. uchwały.  
Taryfa II – dla pozostałych odbiorców - woda  1,42 zł za 1 m3 wody 
netto, ścieki 3,00  zł za 1 m3 ścieków . Dopłata za 1 m3 ścieków w 
wysokości 0,29 zł netto z budŜetu gminy 
Taryfa III – stała miesięczna opłata abonamentowa za wodomierz – 
zgodnie z proj. uchwały. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek . 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
podjęła  w/w wniosek. 

 
 

- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia 
międzygminnego z Gminą Miejską Ustka w spr. 
przekazania zadania polegającego na zaspokojeniu 
zbiorowych potrzeb wspólnoty w zakresie oczyszczeni a 
ścieków komunalnych z obszaru aglomeracji w Krajowym 
Programie Oczyszczania Ścieków Komunalnych 
(realizacja wspólnej inwestycji pn. „Rozbudowa 
oczyszcza lni  ścieków w Ustce wraz z kolektorami 
przerzutowymi”)  
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 

 
Ad. 2.  Przyjęcie protokołu  z poprzednieg o  posiedzenia .  
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Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik  poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 14/2005 z dnia 21 listopada  2005 r  
  
  

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 14/2005  bez uwag.  
 
 
 

Ad. 3. Ustalenie planu pracy Komisji  na rok 2006.  
 
 
 Komisja jednogłośnie przy 7 głosach „za” przyjęła plan 

pracy Komisji na rok 2006 zgodnie z zał. Nr 1 do 
niniejszego protokołu.  

 
 

Ad. 4.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski.  
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
1. Odpowiedź Pana Wójta na pismo Zgromadzenia SS. 

Franciszkanek MNP Dom Generalny KrzyŜanowice w 
spr. partycypacji w kosztach  polegających na 
sfinansowaniu 2 pokoi dla przyszłych mieszkańców Gminy 
Ustka.  
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2. Odpowiedź  Prezesa Zakładu Usług Wodnych w 
Słupsku w spr. wyjaśnienia w zakresie kalkulacji  stawek 
dla poszczególnych grup odbiorców z terenu gminy Ustka 
na dostawę wody i odbiór ścieków na 2006 r. 

 
3. Odpowiedź Zastępcy Wójta do Spółki z o.o. „BETA – 

STYL” w spr. przedłoŜenia prawidłowego rozliczenia 
wynikającego z wezwania z dnia 05-09-2005 r  

 
4. Postanowienie Prokuratury Rejonowej w Słupsku o 

odmowie wszczęcia dochodzenia w spr. wydobywania 
Ŝwiru i piasku bez wymaganej koncesji i wyrządzenia w ten 
sposób powaŜnej szkody w mieniu w okresie od 1995 r do 
21 sierpnia 2003  r w Objeździe. 

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik   przedstawił 
następujące  pisma: 

 
/* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publiczność ze względu na prywatność osoby/ 
-  w spr. realizacji zadania – przebudowy ul. Wczasowej wraz z 
zejściem do morza  i ul. Piaskowej  w Rowach 
 
 
Przewodniczący  Komisji Krzysztof Matyjasik 
- proponuje następujące stanowisko . Komisja widzi potrzebę 
przebudowy ul. Piaskowej w latach następnych. 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
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MORPOL S.A. 
- modernizacji drogi dojazdowej do Zakładu 
 
 
Komisja nie widzi  moŜliwości realizacji  inwestycji w 
najbliŜszych latach. Zadanie ująć w wieloletnim planie 
inwestycyjnym na lata 2007 - 2010. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 
 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 

 
 

  Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik 
- ponawiam wniosek o wystąpienie do AWRSP o moŜliwość 
odkrzaczenia Parku w m. Gąbino. 
 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji    
o godz. 14 50   

zamknął obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
  
  Protokołowała                        Przewodniczący Komisji 

      GraŜyna Frankiewicz    
         KRZYSZTOF  MATYJASIK  

 
 


